



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

24th February, 2020

Dear Members,

As the current Coronavirus crisis is still on an upward trend and in the foreseeable future, undesirable circumstances would be with us for quite some time. Hence, the General Committee (GC) decided the following measures after the 11th GC Meeting dated 2020.2.21, Friday to combat the situation and the reasons for making such decision: -

1. **The Club Restaurant will be Closed with effect from 2020.3.1, Sunday (Last day of operation on 2020.2.29)** to reduce the chance of people gathering for meal at a restaurant and triggering a potential 'outbreak' of the virus;
2. On top of that, the Club kitchen is required to have a complete overhaul as lots of items are not serviceable such as Towngas equipment, fridges & others etc; The Club Management is determined to make use of this opportunity to upgrade the kitchen for the benefit of All Members;
3. **With effect from 2020.3.1, the HK\$ 300.00 monthly minimum spending for All Members will be waived until further notice.**

Such decision is difficult to make but in a long run, it will benefit the Club & All Members too, in the meantime, the Club Management will try to arrange other alternatives. Your support to the Club Management/GC is highly appreciated and a better future is lying ahead of us, also your patience & understanding is highly appreciated

By order of the General Committee,


Peter IP
Club Manager

親愛的會員：

由於目前冠狀病毒危機仍有上升的趨勢，這種情況將持續相當長的一段時間。因此，執委會在2020年2月21日星期五的會議決定對相應情況作出以下措施：

1. 餐廳由2020年3月1日星期日起暫停營運（最後一天為2020年2月29日）以減少因聚餐可能會引致病毒‘爆發’的風險；
2. 會所廚房極需全面檢修，因為許多設備未達到現今預期的水平，例如煤氣用具，冰箱等。會所管理層決心利用這次機會令所有會員受惠；
3. 自2020年3月1起，撤銷會員每月最低消費港幣\$300.00元直至另行通知。

從長遠來看，這個困難的決定會給會所和會員帶來一定的好處。非常感謝各位對執委會/會所管理層的支持、耐心和體諒，希望餐廳重開的一刻能給予會員全新的體驗和享受。

承執委會命，



會所經理
葉伯德 謹啓

2020年2月24日

